

Public Authority of Agriculture Affairs & Fish Resources

Ref: 5673

Resolution No. (1511) for the year 2013

Head of Board of Directors, Director General, Public Authority for Agriculture  
Affairs & Fish Resources

- After examining the Decree Law No. (10) for the year 1964 regarding the preventive measures in respect of animals contagious diseases.
- And the Resolution No. (297) for the year 2001 regarding issuance of regulation of the veterinary quarantine systems in the State of Kuwait.
- And the Ministerial Resolution No. (1) for the year 2006 regarding authorizing us in some powers.
- And the Resolution No. (421) for the year 2006 dated 3/4/2006 regarding imposing the temporary ban on importing all kinds of live birds, their residues, day old chicks and incubation's eggs from the following countries: Cameroon, Georgia, Myanmar, Pakistan.
- And according to what has been illustrated by Deputy Director General for Animal Resources Affairs who presented the report of World Organization for Animal Health (OIE) stating that the Republic of Pakistan is free from the serious disease of Birds Flu.
- And for exigencies of public interest.

It was decided

Article 1

To lift the ban on import of all kinds of live birds, incubation's eggs and day old chicks from the Republic of Pakistan.

Article 2

All the consignments are subject to the health measures issued by Animal Health Department at the Authority according to conditions of World Organization for Animal Health (OIE).

Article 3

All the concerned authorities are requested to carry out this resolution which is effective from date of issue and to be released in official newspaper.

sd/-

Jassem Mohamed Habeeb Al-Badar  
Head of Board of Directors  
Director General

sd/-

Fajar Yusuf  
Director, Legal Affairs Department

Copy to:-

1. Department of Director General Office / Deputies of Director General
2. Deputy Director General for Animal Resources Affairs / Legal Affairs Department
3. Public Relations Department / Ministry of Interior / Ministry of Commerce and Industry
4. Financial Controller of Ministry of Finance / General Department for Coast Guards / Kuwait Municipality
5. Ministry of Health / Registry / Secretariat / Customs General Department / Civil Aviation



المرجع: ٥٦٧٣ / ٤-٢ / ز-٥

**قرار رقم (١٥١١) لسنة ٢٠١٣ م**

**رئيس مجلس الإدارة**

**مدير عام الهيئة العامة لشؤون الزراعة والثروة السمكية**

- بعد الاطلاع على المرسوم بالقانون رقم (٢٠) لسنة ١٩٦٤ في شأن الإجراءات الوقائية من أمراض الحيوانات المعدية .
- و على القانون رقم (٩٤) لسنة ١٩٨٣ بإنشاء الهيئة العامة لشؤون الزراعة والثروة السمكية المعدل بالمرسوم بالقانون رقم (٩) لسنة ١٩٨٨ .
- وعلى القرار رقم (٢٩٧) لسنة ٢٠٠١ بإصدار لائحة نظام الحجر البيطري بدولة الكويت .
- وعلى القرار الوزاري رقم (١) لسنة ٢٠٠٦ بتفويضنا في بعض الاختصاصات .
- وعلى القرار رقم ٤٢١ لسنة ٢٠٠٦ بتاريخ ٢٠٠٦/٤/٣ بشأن فرض الحظر المؤقت على استيراد جميع أنواع الطيور الحية ومخلفاتها والصيصان عمر يوم واحد وبيض التفريخ بدول الكامبيرون - جورجيا - ميانمار - باكستان .
- وبناء على ما عرضته السيدة / نائب المدير العام لشؤون الثروة الحيوانية من صدور تقرير من المنظمة العالمية للصحة الحيوانية (OIE) تفيد بخلو جمهورية باكستان من مرض انفلونزا الطيور شديد الضراوة .
- ولمقتضيات المصلحة العامة .



## قرار

### مادة أولى

يرفع الحظر عن استيراد جميع أنواع الطيور الحية وبيض التفريخ والصيصان عمر يوم واحد من جمهورية باكستان .

### مادة ثانية

تخضع جميع الاتصالات للإجراءات الصحية التي تصدرها إدارة الصحة الحيوانية بالهيئة وفقا لاشتراطات المنظمات العالمية للصحة الحيوانية (OIE).

### مادة ثالثة

على جميع جهات الاختصاص - كل فيما يخصه - تنفيذ هذا القرار ويعمل به من تاريخ صدوره - وينشر في الجريدة الرسمية .

جاسم محمد حبيب الجدر

رئيس مجلس الإدارة

المدير العام

إدارة الشؤون القانونية

الصادر: ١٢٤

التاريخ: ٢٠٢٢ / ١١ / ٢١

الأصل بتوقيع  
جاسم محمد حبيب الجدر  
رئيس مجلس الإدارة  
المدير العام

نسخة إلى:

- إدارة مكتب رئيس الهيئة/السادة نواب المدير العام
- نائب المدير العام لشؤون الثروة الحيوانية/إدارة الشؤون القانونية
- إدارة العلاقات العامة/وزارة الداخلية/وزارة التجارة والصناعة
- المراقب المالي بوزارة المالية لدى الهيئة/الإدارة العامة لخفر السواحل/بلدية التوابع
- وزارة الصحة/السجل العام/أمانة السجل/الإدارة العامة للجمارك/الطيران المدني

ع.ن.م.ح.ج.  
٢٠٢٢ / ١١ / ٢٢

مدير إدارة الشؤون القانونية